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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Märta Stenevi (MP)

2020/21:821 Lantmäteriets handläggningstider

Många svenskar vill bo i småhus, vilket inte minst tydliggjorts av 
boprisutvecklingen det senaste året. Samtidigt tar det väldigt lång tid att bygga 
nya småhus, inte minst till följd av Lantmäteriets långa handläggningstider. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Märta Stenevi:

 

Vad utgör en acceptabel nivå för handläggningstiderna hos Lantmäteriet enligt 
statsrådet och regeringen, och vilka åtgärder vidtar statsrådet och regeringen för 
att Lantmäteriet ska ha förutsättningar att handlägga ärendena inom denna tid? 

………………………………………

Carl-Oskar Bohlin (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-06-10
Besvaras senast
2021-06-28


